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CONSELL DE GOVERN 

 

A la ciutat de València, el dia 20 de febrer de 2024, a les 09,10 hores, a la Sala de Juntes 
del Rectorat, sota la presidència de la Sra. Rectora, María Vicenta Mestre Escrivá, i amb 
l’assistència de les persones que s’indiquen a continuació, queda constituït en sessió 
ordinària el Consell de Govern de la Universitat de València. 

 

Assistents:  

(Amb vot) 

Rectora: Maria Vicenta Mestre Escrivá 

Secretària General: Maria Elena Olmos 
Ortega 

Gerent: Juan Vicente Climent Espí 

Vicerectora d’Estudis: Isabel Vázquez 
Navarro 

Vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat: Ernest Cano Cano 

Vicerectorat de Formació Permanent, 
Transformació Docent i Ocupació: Ángeles 
Solanes Corella 

Vicerector d’Investigació: Carlos 
Hermenegildo Caudevilla 

Vicerectora d’Innovació i Transferència: Rosa 
Mª Donat Beneito 

Vicerectora de Cultura i Societat: Ester Alba 
Pagán 

Vicerector d’Internalització i Multilingüisme: 
Carles Padilla Carmona 

Vicerector d’Economia i Infraestructures: 
Justo Herrera Gómez 

Vicerectora de Sostenibilitat, Cooperació i 
Vida Saludable: Pilar Serra Añó 

Vicerectora d’Igualtat, Diversitat i Polítiques 
Inclusives: Silvia Martínez Gallego 

Delegat de la rectora per a estudiantes i 
estudiants: Marcos Durá Gimeno 

Degà de la Fac. de Medicina: Amparo Ruiz 
Saurí 

Degà Fac. Dret: Francisco Javier Palao Gil 

Degà Fac.  Economia: Francisco Muñoz 
Murgui 

Degana Fac. Filologia, Traducció i 
Comunicació: Amparo Ricós Vidal 

Degà Fac. Geografia i Història: Josep 
Montesinos Martínez 

Degà Fac. Ciències de l’Activitat Física i 
Esport: Ferran Calabuig Moreno 

Degana Fac. Fisioteràpia: Sofía Pérez Alenda 

Degà Fac. Ciències Socials: Albert Moncusí 
Ferré. Acudeix per delegació Ramón Llopis 
Goig. 

Degana Fac. Ciències Biològiques: Carmen 
Baño Aracil 

Degà Fac. Física: Jorge Vidal Perona 

Degà Fac. Ciències Matemàtiques: José 
Salvador Moll Cebolla  

Representant departaments: Juan Gambini 
Buchón 

Representant departaments: Vicente Andrés 
Sanchis Berenguer 

Representant departaments: Roc Ros Palau 

Representant Instituts universitaris: 
Francisco Alonso Pla 

Representant PDI Doctor: Pedro Cillero 
Salomón 

Representant PDI Doctor: Marcela Isabel 
Jabbaz Churba 

Representant PDI Doctor: Jesús Olavarría 
Iglesia 

Representant PDI Doctor: Emilia Ferrer 
García 

Representant PDI Doctor: Inmaculada Rosa 
García Robles 

Representant PDI Doctor: Enric Josep Valor i 
Micó 
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Representant PDI Doctor: Ana María Gómez 
Tafalla 

Representant PDI Doctor: Francisco Miguel 
Martínez Arnau 

Representant PDI Doctor: Sergio Maruenda 
Bataller 

Representant PDI No Doctor: Daniel Tordera 
Salvador 

Representant PAS: Laura Coscollá Pascual 

Representant PAS: Carlos Javier López 
Benedí 

Representant Estudiantat: Rocío Briet Reyes 

Representant Estudiantat: Valeria Ruiz García 

Coordinador de la AGE: Víctor Herrera 
Latorre 

PAS designada per la Rectora: Vicenta Alandí 
Palanca 

(sense vot): 

Degana Fac. de Filosofia i Ccies. de l’Educació: 
Rosa Mª Bo Bonet 

Degà Fac. d’Infermeria i podologia: Antonio 
Merelles Tormo 

Degà Fac. Psicologia i Logopèdia: Antonio 
Manuel Ferrer Manchón 

Degana de la Fac. de Magisteri: Ana Maria 
Botella Nicolás 

Degana Fac. Química: Adela Mauri Aucejo 

Degana Fac. Farmàcia i Ccies. Alimentació: 
Hortensia Rico Vidal 

Director ETS Enginyeria: José Rafael 
Magdalena Benedicto 

Directora de l’Escola de Doctorat: Mª 
Amparo Tórtola Baixauli 

President Junta del PDI: Aniceto Masferrer 
Domingo 

President Comitè d’Empresa: Juan Miguel 
Soria García 

 

------------------ 

 

Excusen la seua assistència els membres següents:  

Vicerector de Planificació, qualitat i Tecnologies de la Informació: Joaquín Aldás-Manzano, 

Degà de la Facultat de Ciències Socials: Albert Moncusí Ferré, Representant PDI No 

Doctor: María Ángeles Serrano Mendizábal, Representant PAS: José Francisco Martínez 

Pastor, PAS designada per la Rectora: Fuensanta Domenech Roda. 

 

Per a tractar els punts del següent 

 

 

ORDRE DEL DIA: 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 30 de gener de 2023. 

2. Informe de la Senyora Rectora. 

3. Aprovació, si escau, del nou Reglament de Selecció del Personal Docent i 
Investigador de la Universitat de València. 
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4. Aprovació, si escau, dels barems proposats pels centres per a la selecció de 
professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat Permanent 
Laboral, Professorat Associat, Professorat Substitut). 

5. Aprovació, si escau, de la Convocatòria per a l'assignació de la retribució addicional 
regulada en el Decret 174/2002, de 15 d'octubre del Govern Valencià. 
(Complement Autonòmic. Anualitat 2024). 

6. Aprovació, si escau, de la proposta de places d’accés a les titulacions de grau i de 
màster oficial per al curs 2024-25. 

7. Aprovació, si escau, de la proposta de calendari acadèmic de la Universitat de 
València per al curs 2024-25. 

8. Aprovació, si escau, de la proposta del Programa de Doble titulació del Grau en 
Comunicació Audiovisual i Periodisme. 

9. Aprovació, si escau, de l’oferta de Títols Propis per al curs 2024-2025. 

10. Aprovació, si escau, de contractes de llicència d’us i explotació. 

11. Aprovació, si escau, de l’informe realitzat per a la declaració BIC Immaterial de les 
"Festes de la Mare de Déu del Castell de Cullera". 

12. Aprovació, si escau, de l’informe realitzat per a la declaració BIC Immaterial de la 
"Tradició musical popular valenciana materialitzada per les Orquestres i Rondalles 
Pols i Pua de la Comunitat Valenciana”. 

13. Aprovació, si escau, de l’informe de Seguiment de la Bústia de Queixes, 
Suggeriments i Felicitacions de la Universitat de València. 

14. Autorització, si escau, per a la celebració del contracte de les obres per a la 
construcció de l’Aulari Oest II al Campus dels Tarongers de la Universitat de 
València, en superar el valor estimat de dotze milions d'euros, d'acord amb el que 
estableix l'article 324.1 a) de la Llei de Contractes del Sector Públic. 

15. Aprovació, si escau, de la proposta de la cessió d'ús de la superfície de la finca 
registral núm. 60492 ocupada per un centre de seccionament. 

16. Aprovació, si escau, de la proposta d’ordenació de les escales del Personal Tècnic, 
de Gestió i d’Administració i Serveis (PTGAS) de la Universitat de València. 

17. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 

18. Torn obert de paraules. 

 

 

Atès que hi ha el quòrum suficient per a la vàlida celebració de la reunió, la Sra. Rectora 

declara oberta la sessió i es passa a tractar els punts de l’ordre del dia. 
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1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 30 de gener de 2024. 

La Sra. Rectora presenta aquest punt i fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula 

Virtual de la Universitat de València. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 

 

ACGUV 20/2024: “Aprovar l’Acta del Consell de Govern de 30 de desembre 
de 2024". 

 

2. Informe de la Senyora Rectora. 

La Sra. Rectora inicia aquest informe amb paraules de felicitacions. 

En primer lloc dona l'enhorabona a les Deganes de les facultats de Medicina i Odontologia 

i de Magisteri, doctores Amparo Ruiz i Ana Botella, per les seues reeleccions al front de 

dues grans facultats de la nostra Universitat.  

De la mateixa manera, felicita al professor José García Añón per la seua elecció com a nou 

director de l’Institut de Drets Humans de la nostra Universitat. 

I, parlant de drets humans, la Sra. Rectora explica que no podem deixar d’oblidar el drama 

humanitari que vivim a Palestina, a Ucraïna, i també que continua experimentant-se a Síria 

i a Mediterrània. Aquestes situacions, més pròximes a nosaltres per formar part de la 

realitat de l’Europa i la Mediterrània, són tan sols una xicoteta part de les nombroses 

vulneracions de Drets humans de tot tipus. Anticipa que al Claustre del proper dijous, 

abordarà una Declaració Institucional sobre la situació a Palestina, que va en línia amb les 

reivindicacions de pau i diàleg i de respecte als Drets Humans que, al llarg dels darrers 

mesos, ha expressat a aquest Consell de Govern. 

També felicita al professor jubilat de la Facultat de Ciències Matemàtiques, Dr. Ramón 

Álvarez-Valdés, per haver estat guardonat amb la Medalla de la Sociedad Española de 

Investigación Operativa. 

Per altra banda, la Sra. Rectora expressa el condol de la Institució pel traspàs del professor 

jubilat de la Facultat d’Infermeria i Podologia, Dr. José Pedro Esclápez. 
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I continuant amb l’Informe, comunica al Consell de Govern, que el passat dimarts, el ple del 

Consell de la Generalitat Valenciana va acordar el relleu del Dr. Vicent Soler i Marco al front 

del Consell Social de la nostra Universitat, quan encara no havia arribat a la tercera part 

del seu manament. Explica que correspon a la Generalitat Valenciana nomenar president 

o presidenta del Consell Social, i en exercici de les seues competències, així ho ha fet, en el 

marc legal de la llei valenciana de Consells Socials, que prompte s’haurà d’adaptar, també, 

a la Llei Orgànica del Sistema Universitari, la LOSU. 

La Sra. Rectora diu del professor Soler, que és difícil trobar paraules per reconèixer la 

trajectòria de qui va ser lluitador per la nostra democràcia, detingut i jutjat en el procés 

conegut com “Els 10 d’Alaquàs”. Un deixeble d’Ernest Lluch que, seguint l’estel de “La Via 

Valenciana”, magna obra de qui va ser professor de la nostra Facultat de Ciències 

Econòmiques i Empresarials, va esdevenir un referent en els estudis sobre l’Economia del 

País Valencià. 

Home compromès, que mai ha defugit de la seua militància política en el socialisme 

valencià, i ha estat dues vegades, en el govern del president Joan Lerma i en el del president 

Ximo Puig, conseller de la Generalitat Valenciana; regidor de l’Ajuntament de València, 

diputat autonòmic al llarg de més d’una dècada, i vicepresident de Les Corts Valencianes. 

La seua contribució a la democràcia valenciana és inqüestionable. 

Catedràtic d’Estructura Econòmica, dirigí el departament en què va exercir la docència, i va 

ser degà de la nostra Facultat d’Economia. La Sra. Rectora expressa el reconeixement a la 

seua trajectòria i tarannà. És un referent, i ningú podrà dir el contrari. Un acadèmic, un 

polític, un ciutadà. Li agraeix la seua contribució i aportació al Consell Social en aquest breu 

però intens període. 

I continua informant que al front del Consell Social el substitueix Ángela Pérez, llicenciada 

en Ciències Biològiques per la nostra Universitat, qui va iniciar la seua carrera investigadora 

amb nosaltres abans d’esdevenir una emprenedora. Com a jove investigadora ha participat 

en projectes europeus de seqüenciació genòmica i ha publicat dos articles en la revista 

Nature. Després d’aquesta etapa va crear una empresa dedicada a la diagnosi genètica 

humana. Des d’aquell moment ha fundat varies empreses especialitzades, alguna d’elles 

líders a Espanya en medicina de precisió. Des dels seus inicis empresarials sempre ha estat 

lligada al nostre Parc Científic i ha estat molt propera a la Universitat de València. 

Guanyadora del Premi Jaume I com a emprenedora exemple de transferència de 

coneixement, i també dels Premis CaixaBank Dona Empresària i Alumni Plus del Consell 
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Social de la nostra Universitat, la nova presidenta del Consell Social és membre de l’Alt 

Consell Consultiu de la Generalitat Valenciana en I+D+i i presidenta de BIOVAL, el Cluster 

Bio de la Comunitat Valenciana. 

La Sra. Rectora li desitja el millor dels encerts. 

Seguint amb aquest informe, la Sra. Rectora explica que comencem aquest Consell de 

Govern quan les i els estudiants d’ensenyament mitjà visiten els nostres campus 

universitaris en el marc del programa Conèixer, el qual va donar inici el passat dia 31 de 

gener. Agraeix, una vegada més, a totes les persones implicades en el procés d’elecció 

d’universitat, tant dins com fora de la nostra Universitat. I, especialment, a totes i tots els 

que treballen en el marc del programa Conèixer, des de la vicerectora d’Estudis, el Delegat 

de la Rectora per a l’Estudiantat, el SeDi com a estructura gestora del programa i les 

facultats i escola com a part necessària en aquest programa informatiu per tal de donar 

la millor informació a les i els futurs estudiants universitaris, les seues famílies i els centres 

educatius en què es formen, donant-los les gràcies pel seu treball. 

Seguidament, la Sra. Rectora recorda que al llarg de les setmanes transcorregudes des 

de la darrera reunió ordinària del Consell, s’ha seguit celebrant els Fòrums d’Ocupació en 

els diferents centres i campus de la nostra Universitat, amb el segon quadrimestre del curs 

en marxa. 

 

Per altra banda, recorda als membres presents que aquest curs està marcat pels canvis 

que se’n deriven de la Llei Orgànica del Sistema Universitari, la LOSU. Entre els canvis 

vinculats es troben els nous procediments d’acreditació de les figures de professorat, i 

també dels sexennis d’investigació. 

Explica que a això es van dedicar el matí del passat dilluns 5 de febrer, comptant amb la 

directora de l’ANECA en una trobada híbrida, presencial i en línia, que va arribar a reunir 

més de 620 persones de la nostra comunitat universitària atenent i dialogant amb la 

directora d’ANECA. 

A més. informa que recentment s’han produït reunions entre el Ministeri de Ciència, 

Innovació i Universitats, sindicats, representants de CRUE i les comunitats autònomes per 

tal d’analitzar les implicacions del desplegament de la LOSU, particularment pel que fa al 

Personal Docent i Investigador. 
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La Sra. Rectora explica que, com ja es va advertir al seu moment, des de la Comissió de 

Professorat de CRUE que vaig presidir abans de l’entrada en vigor d’aquesta Llei Orgànica, 

la LOSU no es podia aplicar en els terminis establerts en el seu articulat. 

Ara, amb una nova Ministra d’Universitats, la valenciana Diana Morant, s’ha evidenciat que, 

poc menys d’un any després de la seua entrada en vigor, la LOSU no es pot aplicar al 

sistema públic universitari, una vegada han començat a quantificar l’impacte econòmic de 

la llei, i tenint en compte les restriccions que afecten a les plantilles, com són, junt al 

problema de finançament, els límits de massa salarial, que tant ens afectaren en la 

implantació del conveni col·lectiu, i sobretot la taxa de reposició. Una taxa de reposició que 

s’anuncia que s’eliminarà en 2025, on cal tenir en compte que estem ja prop de març de 

2024 i es continua amb els pressupostos generals de l’Estat prorrogats. 

En aquest complex escenari sembla existir una difícil entesa entre els governs autonòmics, 

que no estan disposats a assumir les despeses de la LOSU amb l’actual sistema de 

finançament de les comunitats autònomes, i el Ministeri d’Universitats, que aposta per 

finançar tan sols el 33% del cost de l’aplicació de la llei, i durant un període transitori 

únicament.  

 

La Sra. Rectora indica que segueix amb preocupació aquesta situació, i a l’espera del 

procés negociador entre Comunitats Autònomes i Ministeri d’Universitats. 

Mentrestant, afegeix que es continua avançant en el desplegament de la nostra Universitat 

al territori, des de la lleialtat institucional, i de la mà de les Administracions Locals, i en eixe 

sentit, el passat dia 9 de febrer va estar a Gandia, en una fructífera jornada de treball amb 

l’Ajuntament, per continuar enfortint i desplegant activitats acadèmiques, en aquest cas de 

format microcredencial, atenent a la demanda de la societat de La Safor i treballant en la 

creació d’una nova càtedra institucional amb l’Ajuntament de Gandia que contribuirà al 

pensament, al debat, a la reflexió i a l’expansió internacional. 

Per altra banda, informa que, tal i com es va anunciar el passat Consell de Govern, s’ha 

reunit la Comissió Assessora Estudiantil, CAES, per tal d’abordar diversos assumptes, i 

entre ells la Vicerectora de Formació Permanent, Transformació Docent i Ocupació 

informà de la situació de les pràctiques en empresa en el marc de la seua incorporació al 

règim a la Seguretat Social. 
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Per altra banda, assenyala que ahir es va presentar, junt a Santander Universidades, 

l’aplicació per a dispositius mòbils de la nostra Universitat, appUV, desenvolupada per la 

Unitat Web i Màrqueting i el Servei d’Informàtica amb la col·laboració d’Universia, fent 

servir la tecnologia posada a disposició de les universitats espanyoles per Universia. Com 

va definir l’equip de Desenvolupament de Negoci Digital de Santander Universidades, es 

tracta de la millor aplicació per a mòbils d’una universitat espanyola. I eixe és el nostre 

objectiu, afegeix la Sra. Rectora, continuar essent una universitat pública, valenciana, de 

vocació internacional, de referència no sols al nostre territori, sinó a nivell global. 

Explica que som la primera Universitat i ens hem de sentir ben orgullosos i orgulloses d’allò 

que s'ha aconseguit al llarg del temps gràcies a la dedicació de milers de persones de la 

nostra comunitat universitària.  

La Sra. Rectora agraeix a tota la Universitat el seu esforç diari en un context d’incertesa i 

restriccions, en un context de canvi normatiu al qual cal tractar d’ajustar-nos pensant, 

sempre, en les persones, que han de ser el centre de la política universitària. 

Per acabar es refereix a la reunió celebrada en el dia d'ahir de CRUE-Professorat, on es va 

plantejar el retardar un any més l'aplicació de la LOSU, que comprendria l'elaboració dels 

estatuts i el compromís de la Ministra per finançar 1.600 places d'ajudant a un doctor en 

totes les universitats espanyoles.  

La Sra. Rectora destaca que aquesta és una informació verbal de la Ministra, que caldrà 

veure si es produeix en el temps. A més, comenta que si es financen aquestes places 

només pel primer any, caldrà executar-se tot en aquest període, sense saber les places 

que li corresponen a la nostra Universitat ni el pacte que finalment hi haurà entre Ministeri 

i Comunitats Autònomes per tal de continuar aquest finançament, perquè les persones que 

les ocupen puguen establir-se i promocionar-se.  

La Sra. Rectora reitera que és una informació verbal de la Ministra per abordar l'aplicació 

de la LOSU i que quan tinga més dades en quant al temps d'aplicació, finançament i nombre 

de places, informarà a aquest Consell.  

 

Dit açò, es posa a disposició dels presents, per a qualsevol pregunta o comentari al voltant 

d'aquest informe.  

 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
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3. Aprovació, si escau, del nou Reglament de Selecció del Personal Docent i 

Investigador de la Universitat de València. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que 

explica que es presenta un Reglament, resultat d'un llarg procés de debat, negociació i 

participació que va començar en el mes d'octubre.  

Destaca l'important nivell de consens obtingut, que s'evidencia en el fet que ha sigut 

informat favorablement per la Comissió de Professorat amb una única abstenció i també 

ha comptat amb el vot favorable de totes les seccions sindicals de la Mesa Negociadora.  

El Vicerector afegeix que tant els centres com els departaments i el professorat en 

general ha pogut accedir al seu desenvolupament i, tal com s’expressa en l'exposició de 

motius, es tracta, bàsicament, d'ajustar l'estructura de selecció de PDI al nou marc legal 

definit per la LOSU i pel Reial Decret d'Acreditacions i Concursos.  

A més, s'ha aprofitat per incorporar algunes qüestions procedimentals que s'han derivat 

de l'experiència d'aplicació de l'anterior reglament, i de l'aplicació generalitzada de 

l'administració electrònica. 

Destaca que no és una reforma del reglament anterior, sinó que és un nou reglament que 

ja està adaptat a les referències a les especialitats de coneixement, com indica la LOSU i 

el Reial Decret de Concursos. El Vicerector informa que el llistat d'especialitats de 

coneixement que es preveu al Reial Decret, encara no ha estat decidit pel Ministeri 

d'Universitats i, per tant, al text ha hagut d'incloure una sèrie de disposicions transitòries. 

Així doncs, mentre no se disposen d'aquests llistats d'especialitats de coneixement totes 

les referències que apareixen a les especialitats de coneixement s'entenen que estan 

referides a les actuals àrees de coneixement.  

Afegeix que també s'ha inclòs la nova referència a la perfilació de les places a concurs, 

aclarint que al decret de concursos s'indica que les places de professorat només es podran 

perfilar a la especialitat de coneixement, tot i que també és cert que el propi reial decret 

transitòriament preveu que mentre no es dispose d'eixa llista d'especialitats, les 

Universitats podran continuar aplicant la perfilació que se aplicava en la normativa prèvia.  

És per això que a la Disposició Transitòria Segona es contempla la possibilitat d'incloure 

perfils en les places de professorat funcionari, professorat permanent laboral i tal com ho 

teníem excepcionalment, -i remarca, molt excepcionalment- en el cas les places de 

professorat d'Ajudant Doctor. Per tant, explica el Vicerector, de moment, encara es podrà 

continuar aplicant una estructura de perfils com la que teníem prèviament. Ara be, en el 

moment el Ministeri faça pública la llista d'especialitats de coneixement, deixarà de tenir 
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vigència questa disposició transitòria i es tindrà com a perfil únic l'especialitat de 

coneixement.  

A continuació el Vicerector aborda la modificació de la composició de les Comissions de 

Selecció, aplicant en els casos previstos per la llei, la forma en la qual se garantirà una 

majoria de membres externs a la nostra universitat, triats per sorteig públic.  

Explica al respecte d'això que seran els departaments els que hauran de proposar la 

presidència i secretaria de les Comissions de Selecció i en els casos previstos a la LOSU, i 

que afecten a les places de professorat funcionari, professorat permanent laboral i 

professorat ajudant doctor, els tres membres externs seran triats per sorteig, entre un 

llistat de 15 noms proposat pel departament. S'ha previst tot un sistema, explica el 

Vicerector, per a garantir que les Comissions puguen funcionar. 

D'altra banda, també s'ha incorporat a través dels barems i dels criteris de valoració, en el 

cas del professor a funcionari, allò que indica la LOSU, en quant a tindre una consideració 

anàloga en el conjunt de criteris de valoració de l'experiència docent i l'experiència 

investigadora.  

Afegeix que això ha suposat un canvi radical de tots els barems, i també dels propis criteris 

de valoració que han de tindre en compte les Comissions de Selecció en el cas del 

professorat funcionari, que apareixen en l'annex I del Reglament. 

D'altra banda, continua el Vicerector, s'han establert les característiques dels processos 

de selecció per als concursos per torn lliure i s'han diferenciat del concurs per promoció 

interna de les Càtedres.  

Destaca que es mantindrà, bàsicament, la mateixa estructura que teníem fins ara en el cas 

dels concursos per al Professorat Permanent Laboral, tot i que ha canviat un poc, hi haurà 

una primera fase en la qual s'ha d'exposar un projecte docent i un projecte investigador. 

Aclareix que ja no caldrà fer l'exposició d'una classe, com se feia fins ara, però sí d'un 

projecte investigador, perquè el decret de concursos així ho indica. En la segona fase, 

s'aplicarà el barem i d’ací derivarà la proposta de provisió.  

D'altra banda, en el cas del professorat funcionari per torn lliure, s'ha establert una primera 

fase de valoració de mèrits, una segona fase de valoració de projecte investigador i docent, 

amb un esquema un tant diferent a l'actual, perquè se passa a un funcionament a partir de 

propostes numèriques de 0 a 100, que després se van acumulant. 

En el cas dels concursos a Càtedra per promoció interna, que actualment són la pràctica 

totalitat dels concursos de càtedra que es desenvolupen en la nostra universitat, donat que 

això ens permet no haver de recórrer a la taxa de reposició, la LOSU indica que el sistema 

de selecció serà per concurs de mèrits, i s'ha especificat en què consistirà eixe concurs de 

mèrits. El Vicerector fa referència a l'acta de la sessió de l'anterior Consell de Govern on 

per requeriment d'un membre del Consell, va fer una explicació extensa al respecte.  

A continuació el Vicerector indica que també s'han regulat els concursos de mobilitat, els 

anomenats concursos de trasllat, del professorat funcionari.  



CONSELL DE GOVERN 20 DE FEBRER DE 2024 

Universitat de València 

 -11- 

S'han incorporat al reglament la pràctica totalitat de les consideracions del informe dels 

serveis jurídics, a excepció de les qüestions que afecten al règim de votacions dels 

departaments, perquè s'ha entès que no corresponen a la regulació del reglament de 

selecció. Destaca que se ha garantit en diferents articles que la fixació dels criteris de 

valoració per banda de les comissions de selecció, en el cas del Professorat Permanent 

Laboral i Professorat Funcionari, la farà la comissió de selecció abans de conèixer la 

documentació que han presentat els candidats; és a dir, la Comissió de Selecció haurà de 

fixar els seus criteris de valoració, garantint que encara no ha pogut accedir a la 

documentació presentada per les persones candidates. 

Per acabar, el Vicerector fa referència a la incorporació de les qüestions tècniques 

plantejades per la Comissió d'Estatuts, que va informar favorablement, per assentiment, a 

aquest reglament que avui es presenta. 

Exposades aquestes qüestions principals del reglament el Vicerector demana el suport 

majoritari dels membres del Consell. 

 

La Sra. Rectora pren la paraula i dona les gràcies al Vicerector, no sols per la seua 

intervenció sinó per tota la feina que suposa, agraint també la tasca de tot l'equip que ha 

liderat. 

S’obre un torn d’intervencions.  

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Matemàtiques que demana la 

correcció del subapartat 1, que apareix en castellà en el reglament.  

El Vicerector agraeix la intervenció del Degà i li indica que es procedirà a la traducció. 
 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 39 vots a favor, cap 

vot en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

21/2024. “Aprovar el Reglament de Selecció del Personal Docent i 
Investigador de la Universitat de València. 

 

4. Aprovació, si escau, dels barems proposats pels centres per a la selecció de 

professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat Permanent Laboral, 

Professorat Associat, Professorat Substitut). 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat que 

explica que en aquest cas, la proposta que es porta a consideració dels membres del 
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Consell, és el resultat de les propostes elaborades per les Juntes de Centre a partir dels 

barems marc aprovats per el Consell de Govern.  

Eixes propostes es van revisar per la Comissió Tècnica de Barems, que va desenvolupar un 

treball molt intens, per poder complir el termini fixat de 10 dies hàbils. 

Destaca el Vicerector la interacció amb els Centres, que ha donat com a resultat els 

barems que es poden consultar a l'Aula Virtual. 

A la documentació hi ha, d'una banda, l'informe general de la Comissió Tècnica de Barems, 

d'altra banda, el informe presentat pel Comitè d'Empresa, considerant-se bàsicament els 

aspectes tècnics. 

A la documentació que es pot consultar, explica el Vicerector, apareix una carpeta per cada 

centre en la qual s'han dipositat els barems específics, que ja contenen les modificacions a 

què acaba de fer referència. Apareix també un document explicatiu en cada cas de quines 

són aquestes correccions respecte als documents presentats pels Centres.  

Indica també, que a la documentació no apareixen els de la Facultat de Dret que es 

portaran, per la seua aprovació, al proper Consell de Govern, ja que el centre no els ha 

presentat en el termini previst.  

A continuació, el Vicerector demana que conste en Acta el següent: 

En el Reglament de Selecció de la UV que s'ha aprovat en el punt anterior, s'ha indicat que 

transitòriament les places de professorat funcionari, les places de professorat permanent 

laboral i excepcionalment les d'ajudant doctor poden mantenir, mentre que el Ministeri no 

publique la nova llista d'especialitats, els perfils específics tal i com s'estan fent fins ara.  

Això que està recollit en el barem, la Comissió Tècnica, no ho va tindre en compte perquè 

va treballar els barems amb la línia de fer-los d'acord amb la LOSU, i aquesta llei diu que no 

hi haurà perfilació més enllà de les especialitats de coneixement. 

Ara be, com que transitòriament s'ha permès que aquesta perfilació, demana que el 

Consell de Govern l'habilite per poder incloure als barems específics que es tracten en 

aquest punt, una disposició transitòria, en aquells centres on hi havia una diferenciació dels 

nivells d'afinitat, per tal de diferenciar els factors de correcció dels mèrits entre places 

perfilades i places no perfilades, donat que la Comissió Tècnica havia eliminat tota 

referència a places perfilades.  

Proposa, per tant, recuperar la disposició transitòria en els barems específics i que mentre 

que s'aplique allò previst en la disposició transitòria segona del reglament de selecció, els 

nivells d'afinitat, en el cas de places perfilades, seran els que els Centres havien proposat 

en principi. 

Per acabar, diu el Vicerector, si algun Centre, a la vista d'aquesta informació, considera que 

també vol recuperar els nivells d'afinitat que prèviament ja existien en els barems per a 

places perfilades, demana que li facen arribar aquesta petició des dels deganats al llarg 

d'aquesta setmana, perquè s'incloga en els barems i una vegada que estiguen incloses, es 

passarà la versió definitiva a la Secretaria General per a poder publicar-los.  
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S’obre un torn d’intervencions.  
 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Química, que li agradaria 

comentar que en les barems de Química presentats inicialment, els idiomes tenien una 

puntuació concreta, però una vegada revisats, la Comissió Tècnica de Barems, els va 

eliminar. El problema és que hi havia una confusió amb el màxim i el mínim.  

La proposta que es va realitzar, i potser no ha arribat a la Comissió de Barems, era donar-

li una el màxim de puntuació a l’anglès i la mínima puntuació a la resta de idiomes.  

La Degana pregunta si és possible incorporar-ho en aquests moments. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat que 

manifesta que sí que és possible incorporar-ho. Reitera que durant aquesta setmana, es 

poden incorporar aquest tipus de qüestions formals i que és per això ha demanat la 

habilitació del Consell de Govern per a que li permeta introduir-les. 

A continuació la Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat d'infermeria Podologia, 

que comenta que també li agradaria proposar canvis en el mateix sentit que ha indicat la 

Degana de la Facultat de Química.  

Aprofita la intervenció per agrair a la Comissió Técnica la seua tasca. 

 

Se sotmet a votació la proposta.  

La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot en contra i cap abstenció, prenent-

se els acords següents: 

 

22/2024. “Aprovar els barems proposats pels centres per a la selecció de 
professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat 
Permanent Laboral, Professorat Associat, Professorat Substitut) de la 
Facultat de Física. 

23/2024. “Aprovar els barems proposats pels centres per a la selecció de 
professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat 
Permanent Laboral, Professorat Associat, Professorat Substitut) de la 
Facultat de Química. 

24/2024. “Aprovar els barems proposats pels centres per a la selecció de 
professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat 
Permanent Laboral, Professorat Associat, Professorat Substitut) de la 
Facultat de Geografia i Història. 

25/2024. “Aprovar els barems proposats pels centres per a la selecció de 
professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat 
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Permanent Laboral, Professorat Associat, Professorat Substitut) de la 
Facultat de Filologia, Traducció i Comunicació. 

26/2024. “Aprovar els barems proposats pels centres per a la selecció de 
professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat 
Permanent Laboral, Professorat Associat, Professorat Substitut) de la 
Facultat de Ciències Biològiques. 

27/2024. “Aprovar els barems proposats pels centres per a la selecció de 
professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat 
Permanent Laboral, Professorat Associat, Professorat Substitut) de la 
Facultat de Medicina i Odontologia. 

28/2024. “Aprovar els barems proposats pels centres per a la selecció de 
professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat 
Permanent Laboral, Professorat Associat, Professorat Substitut) de la 
Facultat de Farmacia i Ciències de l'Alimentació. 

29/2024. “Aprovar els barems proposats pels centres per a la selecció de 
professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat 
Permanent Laboral, Professorat Associat, Professorat Substitut) de la 
Facultat de Filosofia i Ciències de l'Educació. 

30/2024. “Aprovar els barems proposats pels centres per a la selecció de 
professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat 
Permanent Laboral, Professorat Associat, Professorat Substitut) de la 
Facultat de Infermeria i Podologia. 

31/2024. “Aprovar els barems proposats pels centres per a la selecció de 
professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat 
Permanent Laboral, Professorat Associat, Professorat Substitut) de la 
Facultat de Magisteri. 

32/2024. “Aprovar els barems proposats pels centres per a la selecció de 
professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat 
Permanent Laboral, Professorat Associat, Professorat Substitut) de la 
Facultat de Psicologia i Logopèdia. 

33/2024. “Aprovar els barems proposats pels centres per a la selecció de 
professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat 
Permanent Laboral, Professorat Associat, Professorat Substitut) de la 
Facultat de Fisioteràpia. 

34/2024. “Aprovar els barems proposats pels centres per a la selecció de 
professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat 
Permanent Laboral, Professorat Associat, Professorat Substitut) de la 
Facultat de Ciències Matemàtiques. 

35/2024. “Aprovar els barems proposats pels centres per a la selecció de 
professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat 
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Permanent Laboral, Professorat Associat, Professorat Substitut) de la 
Facultat de Ciències de l'Activitat Física i l'Esport. 

36/2024. “Aprovar els barems proposats pels centres per a la selecció de 
professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat 
Permanent Laboral, Professorat Associat, Professorat Substitut) de la 
Facultat de Ciències Socials. 

37/2024. “Aprovar els barems proposats pels centres per a la selecció de 
professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat 
Permanent Laboral, Professorat Associat, Professorat Substitut) de la 
Facultat d'Economia. 

38/2024. “Aprovar els barems proposats pels centres per a la selecció de 
professorat contractat (Professorat Ajudant Doctor, Professorat 
Permanent Laboral, Professorat Associat, Professorat Substitut) de l'Escola 
Tècnica Superior d'Enginyeria. 

 

5. Aprovació, si escau, de la Convocatòria per a l'assignació de la retribució addicional 

regulada en el Decret 174/2002, de 15 d'octubre del Govern Valencià. (Complement 

Autonòmic. Anualitat 2024). 

La Sra. Rectora dona la paraula novament al Vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat que presenta aquest punt de la Convocatòria per la sol·licitud de Complement 

Autonòmic, que, en aquella part que ja està establerta, i que no depèn la petició de les 

persones, ja està rebent-se com a bestreta, la qual cosa no obstà perquè aquells que 

desitgen percebre el Complement Autonòmic cal que ho demanen. 

Indica que el període de presentació de sol·licituds serà des del 15 d'abril fins al 14 de 

maig. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Per assentiment dels membres del Consell, es pren l'acord següent:  

 

39/2024. “Aprovar la convocatòria per a sol·licitar l'assignació de la 
retribució addicional regulada en el Decret 174/2002, de 15 d'octubre del 
Govern Valencià. (Complement Autonòmic), anualitat 2024. 
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6. Aprovació, si escau, de la proposta de places d’accés a les titulacions de grau i de 

màster oficial per al curs 2024-25. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis que comença la intervenció 

referint-se a l'oferta de places de nou ingrés a titulacions de Grau de la Universitat de 

València per al curs 2024-2025. Diu que és de 8.852 places repartides en 56 titulacions 

de grau i 13 programes de doble titulació.  

Afegeix que l’única novetat respecte al curs actual és la incorporació d'una doble titulació 

nova, sempre i quant s'aprove en el punt 8, referint-se al programa de doble titulació de 

Comunicació Audiovisual i Periodisme.  

A més, destaca que la oferta del Grau en Medicina que se proposa és de 320 places, que 

és la que diu el Verifica. No obstant, si el Ministeri de Sanitat continua per al curs que ve el 

programa d'incentivació d'augment de places en el Grau de Medicina en tota Espanya, que 

ha permès augmentar en un 5% les places per a aquest curs 2023-2024, s'augmentaria 

per al 2024-2025 també aquest 5%, i per tant, el Grau de Medicina tindria una oferta de 

336 places. 

En quant a les titulacions de Màster Oficial, continua amb la seua intervenció la Vicerectora, 

la oferta de la nostra Universitat és de 4.730 places, repartides en 109 titulacions de 

Màster Universitari i un Programa de Doble Titulació.  

Explica que hi ha 5 propostes noves per al curs que ve, que són el Màster Universitari en 

Societat Digital, que és un Màster de la Facultat de Ciències Socials que oferirà només la 

Universitat de València, i 4 títols conjunts, que són el Màster Universitari en Treball Social 

en l'Àmbit Sanitari, que coordina la Universitat de València; el de Protecció Radiològica 

Ambiental de la Facultat de Física, coordinat per la Universitat de les Illes Balears; el de 

Tecnologies Quàntiques, també de la Facultat de Física, coordinat per la Universitat 

Internacional Menéndez Pelayo; i el Màster Universitari en Química i Bioquímiques 

Sanitàries, de la Facultat de Química, coordinat per la Universitat de Barcelona. Són noves 

propostes però totes conegudes per aquest Consell de Govern que ha aprovat les seues 

expressions d’interès i el plans d'estudis. 

Considera la Vicerectora que la nostra oferta de titulacions de màster és molt ampla ja 

que les places ofertades suposen el 60% dels egresats de grau de la Universitat de 

València. Diu que, encara que està clar que l’oferta de màster no va dirigida exclusivament 

als nostres egresats, les dades a nivell estatal indiquen que al voltant d'un 40% dels 
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estudiants que egresen del grau fan una titulació de màster. Una oferta, destaca, que té 

bona acollida i mostra d'això és que es cobreix més del 85% de les places tots els cursos.  

Dit lo qual, demana que els membres del Consell de Govern aproven aquesta oferta de 

titulacions i places de Graus i de Màsters perquè puga començar la prescripció. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

40/2024. “Aprovar l'oferta de places d’accés a les titulacions de Grau per 
al curs 2024-2025. 

41/2024. “Aprovar l'oferta de places d’accés a les titulacions de Màster 
Oficial per al curs 2024-2025. 

 

7. Aprovació, si escau, de la proposta de calendari acadèmic de la Universitat de 

València per al curs 2024-25. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis, que explica als membres del 

Consell que la proposta de calendari que es presenta té informe favorable de la Comissió 

Assessora d'Estudis de Grau i de la Comissió de Postgrau i és molt semblant al de cursos 

anteriors: començar al mes de setembre i concentrant tot el primer quadrimestre abans 

de les vacances de Nadal per acabar el dia 20 de desembre. Després, continuar amb 3 

setmanes d’exàmens de la primera convocatòria del primer quadrimestre i començar el 

segon quadrimestre el dia 27 de gener fins al divendres, 16 de maig. Continuar amb 3 

setmanes d’exàmens de primeres convocatòries del segon quadrimestre i 3 setmanes 

més de segones convocatòries.  

No obstant, la Vicerectora vol fer els següents comentaris. 

Respecte a la data d'inici de curs, aclareix que es procura sempre que cada quadrimestre 

tinga 15 setmanes naturals de curs. 

No obstant, donats els canvis i les incerteses en matèria de contractació de professorat 

que es preveuen, la proposta que han informat favorablement les dues comissions i que 

proposa per la seua aprovació és començar el curs el dilluns, 16 de setembre, la qual cosa 
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donaria un marge per a començar amb un poc més de tranquil·litat amb el professorat 

contractat.  

Afegeix que, encara que siguen menys setmanes, les festes del primer quadrimestre 

enguany fan que el número de dies efectius siga pràcticament el mateix que altres cursos, 

perquè no hi ha pràcticament ponts.  

El segon comentari que fa la Vicerectora és que, per tal de maximitzar el número de dies 

lectius del primer quadrimestre, es proposa que la festa de campus siga el dilluns 23 de 

desembre.  

Per acabar, la Vicerectora indica que com no coneguem els dies festius del calendari 

laboral de l'any 2025 recomana que el dia 20 de març, -el dia després de falles- i el dia 17 

de abril de 2025 -que és el Dijous Sant-, no se programen activitats d'assistència 

obligatòria, perquè són dos dies que poden ser susceptibles de ser festius.  

Amb això, la Vicerectora demana l'aprovació d'aquest calendari del curs 2024-2025. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

42/2024. “Aprovar el Calendari Acadèmic de la Universitat de València per 
al curs 2024-2025. 

 

8. Aprovació, si escau, de la proposta del Programa de Doble titulació del Grau en 

Comunicació Audiovisual i Periodisme. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis, que explica que la Facultat de 

Filologia, Traducció i Comunicació ha presentat aquesta proposta d’una doble titulació en 

el Grau en Comunicació Audiovisual i Periodisme.  

Aquesta titulació, comenta, està en la pràctica totalitat de les universitats que oferten 

aquestes dues titulacions i és una doble titulació molt demandada per el nostre estudiantat. 

Prova d'això son les dades d'estudiants que cursen el Grau en Comunicació Audiovisual i 

després continuen amb el Grau de Periodisme, demanant el reconeixement o al revés.  
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Explica la Vicerectora que és una titulació que arriba en aquest moment al Consell de 

Govern, amb informe favorable de la Comissió Assessora d'Estudis de Grau, però que s'està 

treballant des de fa molt de temps. De fet, en el curs 2021, es va fer una reforma dels 

graus originals pensant ja en la complementarietat dels dos graus perquè donés una doble 

titulació que fora atractiva per a el nostre estudiantat. 

El que es proposa, continua la Vicerectora, és una organització acadèmica que permet a 

l'estudiantat tindre les dues titulacions cursant 343,5 crèdits i, d'acord amb el que preveu 

el Real Decret 822/2021, amb la realització dels dos Treballs de Fi de Grau, el que suposa 

que la càrrega electiva de cada curs, d'un total de 5 cursos, siga sempre igual o inferior a 

75 crèdits.  

Es preveu una oferta de 40 places, restant 20 de cada titulació i, en principi, no tindrà un 

grup específic diferent per a la doble titulació. Se cursaran les assignatures en el grup de 

Comunicació Audiovisual o en el grup de Periodisme, excepte en 6 casos. En dos 

assignatures que ja existeixen els graus originals, la de Tecnologies de la de Comunicació I, 

del Grau en Periodisme, o Tecnologies de la Comunicació II, del Grau en Comunicació 

Audiovisual, es demana un grup específic per fer uns continguts més adequats a la doble 

titulació complementen altres continguts que desapareixen al fer la doble titulació i li donen 

una formació més completa a l'estudiantat. 

I en aquest sentit, explica la Vicerectora, per donar una formació més completa, però 

reduint crèdits, el que es proposa és que la doble titulació tinga 4 assignatures noves, tal i 

com es mostra a la documentació que apareix a l'Aula Virtual i com a eixample posa el de 

l'assignatura Ecosistema Comunicatiu Contemporani, de 9 crèdits, que unificarà continguts 

i competències de l'assignatura Teoria de la ràdio i la televisió -del Grau en Comunicació 

audiovisual- i l’assignatura Teoria Història -del Grau de Periodisme-, que en les titulacions 

de procedència sumarien 12 crèdits, coordinant d'aquesta manera els continguts de les 

dues assignatures.  

A la documentació es pot veure, comenta la Vicerectora, l’estructura curs a curs i les taules 

de reconeixement, l’origen de cada assignatura i per quina assignatura es reconeixeria en 

els dos expedients.  

En quant a l'informe de viabilitat, diu la Vicerectora, és desfavorable, perquè encara que no 

es generen grups específics per la titulació, com ja ha explicat, apareixen 6 assignatures 

noves i treballs de Fi de Grau, la qual cosa fa que es requereixen recursos que recauen en 
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només dues àrees, la de Comunicació Audiovisual i Publicitat i la de Periodisme, que són 

àrees que ja tenen un gran dèficit.  

Per acabar, la Vicerectora demana el vot favorable dels membres del Consell de Govern. 

S’obre un torn d’intervencions.  

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat que vol 

afegir que ha estat seguint el procés d'aquesta nova titulació junt a la Vicerectora d'Estudis 

i que l'increment de hores és significatiu, tot i que s'han fet esforços, els alumnes 

s'incorporen a grups ordinaris de teoria, però se generen necessitats de grups addicionals 

de laboratori o de grups d'informàtica, a més de les noves assignatures, que són poques, 

que generen aquest dèficit. Explica que s'ha intentat, en coordinació amb el Centre, reduir 

al màxim aquest impacte. 

A més, continua el Vicerector, per facilitar la seva posada en marxa, es controlarà que 

l'OCA dels títols de Comunicació Audiovisual, d'una banda, i de Periodisme, d'altra, no 

augmenten grups, ajustant al màxim en el seu cas l'optativitat per facilitar aquesta viabilitat.  

La Sra. Rectora dona la paraula al professor Sergio Maruenda Bataller, Vicedegà de la 

Facultat de Filologia, Traducció i Comunicació, que vol agrair a la Vicerectora de d'Estudis i 

al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat el seu treball i la predisposició que han 

manifestat perquè aquesta Doble Titulació puga dur-se a terme. Destaca també la seva 

voluntat de negociació, que ha estat complicada des de la reforma dels dos graus i en 

aquest doble grau. Conclou la intervenció explicant que, encara que les dues àrees 

implicades presenten dèficit docent, la qual cosa dificulta implementar aquesta doble 

titulació, cal destacar l’oportunitat de la proposta en l'ecosistema actual, que la fan molt 

necessària. Un projecte que els il·lusiona perquè, a més a més, és la primera titulació de 

doble grau de la Facultat i estan orgullosos. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap vot 

en contra i 1 abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

43/2024. “Aprovar el Programa de doble titulació del Grau en Comunicació 
Audiovisual i Periodisme. 
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9. Aprovació, si escau, de l’oferta de Títols Propis per al curs 2024-2025. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora de Formació Permanent, Transferència 

Docent i Ocupació, que inicia la intervenció explicant que presenta en aquest punt l'oferta 

de títols propis de l'any 2024-2025.  

S'han presentat 194 títols propis, dels quals han prosperat 190.  

Comenta que dels 4 que no han prosperat, tres no tenien suficient matrícula durant dos 

anys consecutius -i la nostra normativa diu que, per tant, el tercer any ja no es poden oferir- 

i el quart perquè existia un solapament en dos títols que ja tenim a la universitat i d'acord 

amb la nostra normativa, no es poden oferir nous títols que solapen en els ja existents.  

La Vicerectora fa referència a la documentació que està dipositada a l'aula virtual, i destaca 

que enguany, per primera vegada, s'han fet els informes del "SAIC", Sistema 

d'Assegurament Intern de Qualitat, en compliment de la normativa. I encara que només 

estaven condicionats, preceptivament, a fer-los al voltant dels màsters, s'ha decidit aplicar-

ho també als Títols Propis. 

Per altra banda, el conjunt de 190 títols presentats contenen l'informe positiu per part de 

la Comissió d'Estudis de Postgrau, que és preceptiu, però es deté en el Màster de Direcció 

i Gestió de centres de Serveis Socials, de la Facultat de Psicologia i Logopèdia.  

Explica la Vicerectora que quan aquest Màster va portar a la Subcomissió de Ciències 

Jurídiques i Socials i com ha passat també en altres títols, van veure que potser podria ser 

interessant que participaren altres departaments d'altres facultats. Es va acordar, en 

concret, que es parlés en el departament de Treball Social i Serveis Socials de la Facultat 

de Ciències Socials, per veure si el seu professorat podia participar en aquest màster.  

La Vicerectora fa un incís per agrair expressament la voluntat mediadora, negociadora i la 

facilitat donada per part dels tres degans implicats: el Degà de la Facultat de Psicologia i 

Logopèdia, el Degà de la Facultat de Ciències Socials i la Degana de la Facultat de Filosofia 

i Ciències de l'Educació, que han fet que la negociació, encara que ha durat molt en el temps, 

fora el més productiva possible.  

Finalment, després de reunir-se els degans de Psicologia i Logopèdia i Ciències Socials amb 

el director del Màster i amb el director del departament de Treball Social i Serveis Socials, 

no hi ha hagut un consens final. Per tant, aquest títol, no té l'informe per unanimitat sinó un 

informe per majoria. 
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La Vicerectora explica que s'ha seguit el procediment de la resta de títols, és a dir, convidar 

a consensuar a tots els departaments o parts que podrien estar implicades en tota la 

universitat, que es tracta d'un títol que s'oferta des de la Universitat de València, per tant 

no des d'una facultat i pensa que és un títol que respon a unes necessitats que ha creat el 

Reial Decret que regula la Direcció i Gestió de Centres de Serveis Socials i que s'oferta als 

egresats de les facultats implicades, és a dir, psicòlegs, treballadors socials, pedagogues, 

d'acord amb la normativa del Reial Decret.  

Dit tot això i remarcant l'agraïment dels degans que han fet un gran esforç per aquest títol 

demana l’aprovació per part del Consell de tota l'oferta de Títols Propis del curs 2024-

2025. 

S’obre un torn d’intervencions.  
 
La Sra. Rectora dona la paraula al representant, per delegació, del Degà la Facultat de 

Ciències Socials, que avança que van a votar en contra a conseqüència del que ha descrit 

la Vicerectora del Màster de Direcció i Gestió de centres de Serveis Socials, afegint que 

està d'acord amb tot el que ha dit. Reconeix que s'ha fet un esforç per tractar d'arribar a 

un consens, però reconeixent que al final no ha sigut possible per la qual cosa, des de l'àrea 

de Treball Social i Serveis Socials, s'oposen a aquest Màster. I és per això que el seu vot 

serà en contra. 

Seguidament la Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Psicologia i 

Logopèdia, que comença dient que no té vot però sí que té veu. Vol agrair a la Vicerectora, 

i al Degà de la Facultat de Ciències Socials, Albert Moncusi, tot el ànim d'haver negociat. 

Admet que li sap greu no donar exemple. Diu que el marge de negociació estava tancat 

perquè n'hi havia unes limitacions, marcades pel decret de la Generalitat Valenciana que 

marca quins són els continguts i això ha suposat que no hi hagués negociació.  

Tampoc ha donat resultat la formula d'incorporar el professorat de l'àrea de Treball Social 

i Servis Socials per a poder impartir docència i per a poder també delimitar dins dels grans 

mòduls que estan marcats per aquest decret, algun dels continguts, però no ha estat 

possible. 

Per acabar, vol remarcar el seu agraïment per la tasca realitzada tant de la Vicerectora 

com del director de Títols Acadèmics de Postgrau, Carlos Romà i el Degà de la Facultat de 

Ciències Socials. 
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Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, 1 vots 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

44/2024. “Aprovar l’oferta de Títols Propis de la Universitat de València per 
al curs 2024-2025. 

 

10. Aprovació, si escau, de contractes de llicència d’us i explotació. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Innovació i Transferència, que explica 

que porta a la consideració del Consell de Govern, l'aprovació de 3 contractes de llicència 

d'us i explotació.  

El primer és una addenda a un contracte de llicència, signat el 2022, que regula els drets 

d'una patent propietat al 80% de la Universitat de València i al 20% de l'Institut 

d'Investigacions Sanitàries de la Fe, relacionada amb el tractament i prevenció 

d’infermetats  induïdes per radiacions no ionitzants. La empresa llicenciatària en qüestió 

és CIRCE, i es vol incloure en aquesta addenda, composicions farmacèutiques, suplements 

dietètics, i productes cosmètics. L'investigador responsable és el professor Jose Maria 

Estrela, del departament de Fisiologia.  

La segona llicencia de drets d'us i explotació, que presenta la Vicerectora, és d'un material 

patentat que permet la detecció de certs contaminants químics tòxics per mètodes 

immunoquímics. La patent és el 50% del CESIC i el 50% de la Universitat de València. 

Afegeix que l'investigador és Antonio Abad, professor del departament de Química Orgànica 

i l'empresa llicenciatària és Gold Standard Diagnostics, que és una companyia que centra 

la seva activitat en el desenvolupament i fabricació de productes i mètodes immunoquímics.  

Per últim, la Vicerectora presenta la tercera llicència, comentant que es tracta  d'una 

patent que és un sistema de bombeig per a làser de fibra òptica amb dopatge, propietat 

de la Universitat al 45% i del 55% del Centre d'Investigacions en Òptica A. C. de Mèxic. 

Explica que es tracta d'una llicencia exclusiva per a la patent i no exclusiva per al know-how, 

tant de la Universitat de València com d'aquest Centre. L'àmbit d'aplicació és el sector de 

dispositius basats en làsers de fibra òptica i la empresa llicenciatària és European Laser 

Therapeutics. L'investigador involucrat és Miguel Andrés, de l'Institut de Ciència Molecular 

de la Universitat de València.  
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La Vicerectora finalitza indicant que tots els detalls dels intercanvis que suposen aquests 

drets, apareixen a la documentació que està dipositada a l'Aula Virtual. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

45/2024. “Aprovar el contracte de llicència no exclusiva d’ùs i explotació 
del material "Anticuerpo monoclonal AF#114 para aflatoxinas” a la empresa 
a Gold Standard Diagnostics. 

46/2024. “Aprovar el contracte de llicència exclusiva per a l'ús i explotació 
de la patent "Sistema de bombeo para láser de fibra óptica de alta potencia 
dopada con holmio” i no exclusiva sobre el know-how asociat, a l'empresa 
European Laser Therapeutics S.L.U. 

47/2024. “Aprovar l’adenda al contracte de llicència dels drets d’ús i 
explotació de la patent “Compositions and methods for preventing 
ameliorating or reducing radiation-induced diseases”, subscrit amb 
l’empresa Center for Intelligent Research in Crystal Engineering (CIRCE) amb 
data 12 de desembre de 2022. 

 

11. Aprovació, si escau, de l’informe realitzat per a la declaració BIC Immaterial de les 

"Festes de la Mare de Déu del Castell de Cullera". 

12. Aprovació, si escau, de l’informe realitzat per a la declaració BIC Immaterial de la 

"Tradició musical popular valenciana materialitzada per les Orquestres i Rondalles Pols i 

Pua de la Comunitat Valenciana”. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora de Cultura, que demana, per semblança 

dels punts 11 i 12, tractar-los simultàniament per la natura dels informes, encara que 

després la votació es farà per separat. 

La Vicerectora explica a continuació que presentarà la declaració BIC de les Festes de la 

Mare de Déu del Castell de Cullera, i de la Tradició Musical Popular Valenciana, 

materialitzada per les orquestres, rondalles, pols i pua de la Comunitat Valenciana.  

Aclareix al Consell de Govern que la Universitat de València és una entitat consultiva de la 

Generalitat de Valenciana, segons l'article 7 de la Llei de Patrimoni Cultural Valencià, i és 

per això va fer arribar aquesta consulta per a la execució dels informes.  
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Afegeix que aquests han estat revisats per la Direcció de Patrimoni Cultural de la nostra 

Universitat, Universitat de Cultura i Societat, que té al front a la professora Maria Luisa 

Vázquez de Ágredos Pasqual, i ha estat encarregat el primer al professor Enric Olivares, 

que és professor d'Història de l'Art i a més és codirector de la Càtedra de Dansa i Música 

Tradicional, una càtedra conjunta entre la Universitat de València i l'Institut València de 

Cultura de la Entitat i que a més, dona la casualitat que és mestre de dansa de les 

llauradores i tornejants d'Algemesí, amb la qual cosa era la persona més idònia per a fer 

aquest informe. Respecte a l'informe de la declaració BIC Immaterial de la "Tradició musical 

popular valenciana materialitzada per les Orquestres i Rondalles Pols i Pua de la Comunitat 

Valenciana”, comenta que ha estat realitzat per el professor de la Facultat de Magisteri, 

Guillem Escorihuela, que a més és el director de la nostra Aula de Música, amb la qual cosa 

els informes compten també amb el recolzament de la nostra Direcció General de 

Patrimoni Cultural.  

Endentant-se en l'informe de les Festes de la Mare de Déu del Castell de Cullera, destaca 

el paper significatiu que desenvolupen aquest tipus de manifestacions culturals festives 

en la identitat cultural del poble valencià i la importància que aquest té com a lligam entre 

les generacions passades i futures i que, per això, considera que mereixen la major 

protecció per part de les nostres administracions. L'informe compta d'alguns apartats 

ben elaborats i executats que integren la descripció del bé immaterial, els aspectes 

històrics a tindre en compte i, sobretot, les qüestions relatives a la participació 

comunitària, que és una qüestió molt important quan es tracta de bens d’interès cultural 

de caràcter immaterial. A les següents conclusions, consideren positiu recolzar aquesta 

declaració de la Festa de la Mare de Déu del Castell de Cullera, com a bé interès cultural 

immaterial, i consideren a més que aquesta acció contribuirà a la preservació del nostre 

patrimoni cultural i promourà l'apreciació de la diversitat cultural de territori valencià, així 

com l’acció que salvaguarda promoció, difusió, investigació i incorporació del teixit 

associatiu de les Festes. 

En quant al segon, realitzat per la nostra Aula de música, és un informe favorable a la 

Declaració del Bé d’Interès Cultural Immaterial de la Tradició Musical Popular Valenciana i 

en ell es considera que aquesta distinció és fonamental per preservar i reconèixer el ric 

patrimoni cultural d'aquestes agrupacions que ha de contribuir de manera significativa a la 

identitat i diversitat cultural del país. Considera, a més, que la música, els repertoris i les 

tradicions d'aquestes agrupacions són elements essencials que mereixen ser 

salvaguardades per a les generacions futures. Es tracta, indica la Vicerectora, d'un informe  
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molt complet, elaborat de manera molt rigorosa amb els apartats habituals on la 

contribució a la identitat local és fonamental i conclou, amb plena consciència de la riquesa 

i importància de la tradició musical popular valenciana internada per les orquestres i 

rondalles de pols i pua reafirmant la necessitat d'aquesta declaració, perquè aquestes 

agrupacions no només representen una part vital del patrimoni cultural de València, sinó 

que també contribueixen significativament a la identitat de la nostra Comunitat. 

Per finalitzar, diu la Vicerectora que apareixen una sèrie de recomanacions, on destaca la 

importància d'instar a les comunitats integrades, però sobretot a les autoritats, a treballar 

conjuntament per protegir i promoure aquest llegat cultural, assegurant la seva continuïtat 

i la seva prosperitat.  

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

 

Se sotmet a votació la proposta de la declaració BIC Immaterial de les "Festes de la Mare 

de Déu del Castell de Cullera.  

La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot en contra i cap abstenció, prenent-

se l’acord següent: 

 

48/2024. “Aprovar l’informe realitzat per a la declaració BIC Immaterial de 
les "Festes de la Mare de Déu del Castell de Cullera". 

 

Se sotmet a votació la proposta de la declaració BIC Immaterial de la "Tradició musical 

popular valenciana materialitzada per les Orquestres i Rondalles Pols i Pua de la CV. La 

votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot en contra i cap abstenció, prenent-

se l’acord següent: 

 

49/2024. “Aprovar l’informe realitzat per a la declaració BIC Immaterial de 
la "Tradició musical popular valenciana materialitzada per les Orquestres i 
Rondalles Pols i Pua de la Comunitat Valenciana”. 
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13. Aprovació, si escau, de l’informe de Seguiment de la Bústia de Queixes, 

Suggeriments i Felicitacions de la Universitat de València. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector de Internacionalització i Multilingüisme que 

presenta el punt en nom del Vicerector de Planificació, Qualitat i Tecnologies de la 

Informació, el professor Joaquín Aldás Manzano, que ha excusat l'assistència a la sessió 

del Consell de Govern d’avui.  

Explica que a l'Aula Virtual es poden consultar, respecte a aquest punt, dos documents : un 

informe senzill de 41 pàgines i un document resum de 4 pàgines, que abordarà a 

continuació, i que ha estat elaborada pel Servei d'Anàlisi i Planificació de la UV, amb el vist i 

plau del Vicerector de Planificació, Qualitat i Tecnologies de la Informació, el professor 

Joaquín Aldàs, i amb el concurs de tots els centres, serveis i unitats de la Universitat de 

València.  

Recorda que, tal com preveu el reglament aprovat pel Consell de Govern en abril del 2012, 

el primer trimestre de cada any s'ha de presentar davant aquest mateix Consell un informe 

anual del curs anterior i que recull, en aquest cas, les comunicacions rebudes entre l'1 de 

setembre de 2022 i el 31 d'agost de 2023.  

A continuació el Vicerector passa a detallar les dades generals:  

S'han rebut 703 comunicacions, de les els quals s'han exclòs 51 per diferents motius, 

principalment, per no ser competència de la Universitat de València. 

De les 652 comunicacions admeses, 362 son queixes, representant el 55% de les 

comunicacions, 66 son suggeriments i 224 son felicitacions. Cal dir, afegeix el Vicerector, 

que el nombre total és molt semblant al del curs anterior -amb 684 comunicacions 

admeses- i també amb els cursos anteriors a la Pandèmia.  

Continua la exposició fent un anàlisi per col·lectius: els estudiants han presentat un total de 

412 sol·licituds, que representen el 63% de totes les comunicacions, el PDI i Personal 

Investigador, 109, el Personal Tècnic i de Gestió i Administració i Serveis, 62, i altres, com 

ara, proveïdors, contractacions, etcètera, 69 comunicacions..  

En quant a la tipologia és diversa. Afecten a aspectes com ara la localització, informació, el 

tracte dispensat, la gestió, qüestions acadèmiques, instal·lacions, etcètera. Els 

suggeriments i les queixes es centren, principalment, en la gestió en qüestions 
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acadèmiques i en les instal·lacions; mentre que les felicitacions, també es refereixen a la 

gestió i qüestions acadèmiques, però molt especialment amb el tracte rebut.  

Per a concloure, pel que fa al sentit de la resposta a aquestes comunicacions, dels 

suggeriments cal dir que són viables el 90% de les propostes, en quant a les queixes un 

83% dels casos s'han considerat procedents i s'han adoptat mesures per a solucionar-les 

i òbviament, s'agraeixen el 100% de les felicitacions. 

El Vicerector demana el vot favorable, i agraeix i felicita al Servi d’Anàlisi i Planificació, al 

Vicerector de Planificació, Qualitat i Tecnologies de la Informació, als centres, als 

departaments i a les unitats que han participat d'aquest informe.  

Recorda finalment, que la funció de l'informe, no és només donar comptes al Consell de 

Govern, com diu el seu Reglament, sinó, sobretot, millorar el servei prestat a tota la 

Comunitat Universitària i és per això demana el vot, favorable. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 45 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

50/2024. “Aprovar l’informe de seguiment de la Bústia de Queixes, 
Suggeriments i Felicitacions de la Universitat de València. 

 

14. Autorització, si escau, per a la celebració del contracte de les obres per a la 

construcció de l’Aulari Oest II al Campus dels Tarongers de la Universitat de València, en 

superar el valor estimat de dotze milions d'euros, d'acord amb el que estableix l'article 

324.1 a) de la Llei de Contractes del Sector Públic. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Economia i Infraestructures que comença 

l'exposició d'aquest punt recordant als presents que  l'article 324 de la Llei de Contractes 

estableix que qualsevol contracte signat per una Administració Pública o d'Entitat de Dret 

Públic, -com és el cas de la Universitat de València-, superior a 12 milions d'euros, caldrà 

aprovar-la per el Consell de Ministres -en el cas genèric- i per analogia, en el nostre cas, 

aquesta aprovació correspon al Consell de Govern.  



CONSELL DE GOVERN 20 DE FEBRER DE 2024 

Universitat de València 

 -29- 

El Vicerector explica que no sol ser habitual que les nostres obres superen aquests imports, 

però en el cas que ens ocupa, i fa al·lusió a la documentació de l'Aula Virtual, el conjunt del 

cost del projecte supera els 24 milions d'euros.  

Aquest projecte implica la construcció de l'Aulari Oest 2, un aulari que ampliarà la capacitat 

de docència de tot el campus de Tarongers.  

En concret, explica que estem parlant d'un edifici que tindrà una superfície construïda de 

13167 m2, que es desenvolupa en sis plantes: una planta soterrani i cinc sobrerasant.  

A continuació el Vicerector detalla la distribució de les mateixes. 

La planta soterrani tindrà 54 places d'aparcament i l'edifici es dotarà de zona de 

magatzems, instal·lacions, una habitacle per a fem, zones de descans i vestuari del 

personal, a més de 60 aules noves i 2 espais d'estudi.  

La planta baixa, assignada a la Facultat de Magisteri, on a més es situa la zona de 

Consergeria, comptarà amb 14 aules de superfícies variades -de 50, 70 i 120 metres 

quadrats- ajustades d'acord amb la demanda del propi centre.  

Les plantes primera, segona i tercera estan assignades a la Facultat de Ciències Socials. 

La primera disposa de 12 aules de 90 m2, la segona està distribuïda en 10 aules de 90 m2 

i dos espais d'estudi de 90 m2 i la tercera planta disposa de 12 aules de 90 m2. 

Finalment, la planta quarta, amb 12 aules de 90 m2, explica el Vicerector, no té assignació 

de Centre, sinó que estarà gestionada per la Unitat de Campus, d'acord amb les demandes 

d'ús dels quatre centres que comparteixen Campus.  

Per finalitzar, reitera la necessitat de que aquest projecte siga aprovat, prèviament pel 

Consell de Govern, i sol·licita l'aprovació dels presents, perquè puga efectuar-se la signatura 

del contracte. 

S’obre un torn d’intervencions.  

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Dret, que pregunta que com la 

llei indica que cal demanar l'autorització del Consell de Ministres, i donat que parla 

d'Organismes autònoms, no d’Ens autònoms, como seria el cas de la Universitat, si caldria, 

o no, que es remetrà, també, al Consell de Ministres per la seua aprovació. 

 

El Vicerector li contesta que, per analogia, es deriva només a l'autorització del Consell de 

Govern. A més explica que no es un cas aïllat i recorda que fa poc també es va dur a 
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consideració del Consell de Govern el contracte de manteniment integral, per la seua 

aprovació, donat que l'import superava la quantitat que fixa la llei. 

Explica que la Universitat, que totes les universitats, històricament sempre, sotmeten 

aquests casos al Consell de Govern, per equivalència al Consell de Ministres. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

51/2024. “Autoritzar, per a la celebració del contracte de les obres per a 
la construcció de l’Aulari Oest II al Campus dels Tarongers de la Universitat 
de València, en superar el valor estimat de dotze milions d'euros, d'acord 
amb el que estableix l'article 324.1 a) de la Llei de Contractes del Sector 
Públic. 

 

15. Aprovació, si escau, de la proposta de la cessió d'ús de la superfície de la finca 

registral núm. 60492 ocupada per un centre de seccionament. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula novament al Vicerector d'Economia i Infraestructures, que 

comenta que aquest punt es podria considerar un assumpte quasi de tràmit en el sentit 

que forma part dels protocols habituals de les empreses subministradores d'energia.  

Explica que per al subministrament de l'energia el nou espai Vives és necessari construir 

un centre de seccionament i, en aquest sentit, quan es construeix un centre de 

transformació dins de les nostres instal·lacions cal sol·licitar la cessió d'ús per part de la 

companyia perquè autoritze el subministrament.  

Per tant, estem parlant de cedir l'ús d'una caseta de xicotetes dimensions, on està aqueix 

centre de seccionament, situada a la part que dona al carrer Gascó Oliag i que habilita o 

autoritza per poder entrar en qualsevol moment per a qualsevol reparació, manteniment o 

el es considere necessari.  

Conclou el Vicerector explicant que, encara que l'aprovació correspon al Consell Social, el 

Consell de Govern cal que aprove prèviament la proposta.  
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S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

52/2024. “Aprovar la proposta de la cessió d'ús de la superfície de la finca 
registral núm. 60492 ocupada per un centre de seccionament. 

 

16. Aprovació, si escau, de la proposta d’ordenació de les escales del Personal Tècnic, 

de Gestió i d’Administració i Serveis (PTGAS) de la Universitat de València. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Gerent que explica que, en aquest punt, es proposa 

l'ordenació de les escales del Personal Tècnic de Gestió i Administració i Serveis (PTGAS) 

de la Universitat de València i amb aquest acord, també s'actualitzaran els perfils 

professionals d'aquest col·lectiu de la UV.  

En primer lloc, destaca, la creació de les següents escales: 4 escales del grup A, subgrup 

A1, com és la d’Enginyeria, Infraestructures i d’Instal·lacions, la de Medicina, la de 

Comunicació i la d'Innovació i Valoració; 2 escales del subgrup A2, que és la d' Infermeria i 

la de Comunicació i 1 escala del grup C, la de Comunicació.  

Afegeix que per primera vegada s'implanten tres escales del grup B, creat recentment per 

l'Estatut Bàsic de l'Empleat Públic i que per altra part, s’extingeixen 17 escales, el que 

suposa una reducció de la complexitat de la ordenació del PTGAS.  

A continuació el Gerent explica que en aquesta proposta es regula la integració del personal 

funcionari en les distintes escales així com el funcionament de les borses de treball per a 

la integració del el personal que està en les distintes escales, en especial les que son 

susceptibles d'extinció.  

En definitiva, afegeix, es tracta d'una simplificació de la ordenació del personal tècnic de 

Gestió i administració i serveis, creant nous perfils adequats a les necessitats de la gestió 

i la seua modernització, i l'extinció d'escales de perfils que estan ja sobrepassats. Una 

proposta, diu el Gerent, on guanya la Universitat de València.  
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Fent referència a la documentació dipositada a l'Aula Virtual, comenta que en l’annex I, 

apareix el resultat de la proposta de les escales; en l’annex II, es senyalen les escales 

extingides; i en l’annex III, els perfils a extingir i els canvis de denominació.  

Per acabar, el Gerent, vol fer un especial agraïment a la Vicegerència de Recursos Humans 

i al seu equip pel treball important que dut a terme i que es reflecteix en aquest punt, 

especialment, per a poder simplificar la estructura de la gestió de la Universitat. I d'altra 

banda, també vol mencionar a les Seccions Sindicals que han donat suport a aquest acord 

per haver tingut la visió institucional del que suposava aquest acord, entenent perfectament 

l'objectiu de la proposta i explica que, especialment, la seua menció va per la Secció Sindical 

de CCOO, a la CGT, a l'STEUV i a l'UGT, per haver tingut aquesta visió institucional.  

Finalment el Gerent demana el vot favorable als membres del Consell de Govern en aquest 

punt.  

 

S’obre un torn d’intervencions.  

La Sra. Rectora dona la paraula a Carles Xavier López, representant del PTGAS elegit pel 

Claustre, que vol sumar-se als agraïments institucionals que ha nomenat el Gerent i a la 

capacitat que han tingut els representants sindicals d'arribar a un acord, que pensa, que 

suposarà una millora en el funcionament de l'àmbit del PTGAS. 

La Sra. Rectora dona la paraula seguidament a la Degana de la Facultat de Química que 

pregunta perquè en el cas del Servi de Prevenció, hi ha uns treballadors, els professionals 

d'Infermeria, que evidentment compten amb la titulació d'un Grau, i si són d'empresa, 

també han fet un Màster, perquè són A2 i no A1. La Degana considera que és un greuge 

comparatiu per aquestes persones, donat que en altres escales del mateix servei, hi ha 

personal on es requereixen les titulacions de Grau i Màster, i que son de l'escala A1. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Gerent que contesta que la proposta és una ordenació, 

mentre que la pregunta de la Degana està en un àmbit de la reclassificació. 

Les escales de les i dels professionals d'Infermeria, explica, estan en totes les 

administracions com a Grup A2. No obstant, entén el plantejament, que diu la degana i la 

incongruència que suposa. Arreplega la proposta de la Degana per a futures actuacions. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat d'Infermeria i Podologia que vol 

contestar, per a il·lusions i diu que a Catalunya ja estan fent força perquè aquests 
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professionals passen a ser A1 i espera que s'extenga la reivindicació, però que aquesta 

qüestió depèn de la Ministra competent. 

Coincideix amb el Gerent, indicant que, efectivament la legislació enquadra els professionals 

d'Infermeria en l'escala A2 i sense voler polemitzar en aquesta sessió, afegeix que a més a 

més, es tracta d'un col·lectiu majoritàriament femení. 

La Sra. Rectora pren la paraula per dir que desitja que en breu es puga votar a favor de 

la incorporació d'aquests professionals a l'escala A1. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 45 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

53/2024. “Aprovar la proposta d’ordenació de les escales del Personal 
Tècnic, de Gestió i d’Administració i Serveis (PTGAS) de la Universitat de 
València. 

 

17. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Secretaria General que intervé per enumerar els 
convenis que es poden consultar a l’aula Virtual. 

La Secretaria General passa a fer referència als Convenis que es presenten i que son: 

 

Per part de la Vicerectora d’Estudis: 

− Proposta, per la seua subscripció, de l’Acord de col·laboració entre la Universitat 

de València i el Centro Universitario de la Guardia Civil. 

− Proposta, per la seua subscripció, del conveni específic de col·laboració entre la 

Universitat de València (Estudi General) i Marina de Empresas, per a la participació 

en el DATAHUB. 

− Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració (mecenatge) entre 

la Universitat de Valencia i les institucions del Llegat Roig-Herrero.  

− Proposta, per la seua pròrroga, del conveni entre la Universitat de València i Caixa 

Popular – Caixa Rural C.C.V, per al desenvolupament del Màster Universitari en 

Economia Social (Cooperatives i entitats no lucratives), curs 2023-2024. 
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Per part de la Vicerectora de Formació Permanent, Transformació Docent i Ocupació: 

− Proposta, per la seua subscripció, del conveni marc de Pràctiques Externes entre 

la Universitat de València i la Fundació Diagrama Intervención Psicosocial. 

− Proposta, per la seua subscripció, del conveni de cooperació educativa entre la 

Universitat de València i la Universidad Nacional de Educación a Distancia1 per a 

Pràctiques Acadèmiques Externes Curriculars en ensenyaments oficials de Grau i 

Màster Universitari. 

− Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat 

de València i la Asociación de las Televisiones Educativas i Culturales 

Iberoamericanas (Atei) per al desenvolupament de programes de Formació 

Contínua -Microcredencials Universitaries-. 

 

Per part de la Vicerectora d’Innovació i Transferència 

− Proposta, per la seua subscripció, del Protocol General d'Actuació entre la 

Universitat de València Estudi General i Associació Valenciana de Startups. 

 

Per part de la Vicerectora de Cultura 

− Proposta, per la seua subscripció, del conveni de creació de la Càtedra Joan 

Noguera de Gandia. 

 

Per part del Vicerector d’Internacionalització i Multilingüísme 

− Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat 

de València la Universidad Mariana (Colombia). 

− Proposta, per la seua prórroga, del conveni de col·laboració entre la Universitat de 

València la Universidad ICESI (Colombia). 

− Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat 

de València la Universidad Católica de Cuenca (Ecuador). 

− Proposta, per la seua prórroga, del conveni de col·laboració entre la Universitat de 

València la Universidad Nacional de Trujillo (Perú). 
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− Proposta, per la seua pròrroga, del conveni de col·laboració entre la Universitat de 

València la Corporación Universitaria Lasallista (Colombia). 

 

Per part del Vicerector de Planificació, Qualitat i Tecnologies de la Informació 

− Proposta, per la seua prórroga, del conveni ADAPTLEARN del projecte Unidigital. 

− Proposta, per la seua pròrroga, del conveni SMART UNIVERSITY del projecte 

Unidigital. 

 

Per part de la Vicerectora de Sostenibilitat, Cooperació i Vida Saludable 

− Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat 

de València i HELSINKI ESPAÑA – DIMENSIÓN HUMANA. 

 

Per part del Gerent 

− Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre les huit 

universitats valencianes de la comissió autonòmica de l’esport universitari (CAEU) 

i la Fundació Trinidad Alfonso per a la promoció de l’esport universitari. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Les propostes s'aproven per assentiment, prenent-se els acords següents: 

 

54/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, l’acord de col·laboració entre 
la Universitat de València i el Centro Universitario de la Guardia Civil”. 

55/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni específic de 
col·laboració entre la Universitat de València (Estudi General) i Marina de 
Empresas, per a la participació en el DATAHUB. 

56/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració 
(mecenatge) entre la Universitat de Valencia i les institucions del Llegat Roig-
Herrero.”57/2024. “Aprovar, per la seua pròrroga, el conveni entre la 
Universitat de València i Caixa Popular – Caixa Rural C.C.V, per al 
desenvolupament del Màster Universitari en Economia Social (Cooperatives 
i entitats no lucratives), curs 2023-2024. 
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58/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc de Pràctiques 
Externes entre la Universitat de València i la Fundació Diagrama Intervención 
Psicosocial. 

59/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de cooperació 
educativa entre la Universitat de València i la Universidad Nacional de 
Educación a Distancia1 per a Pràctiques Acadèmiques Externes Curriculars 
en ensenyaments oficials de Grau i Màster Universitari. 

60/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració 
entre la Universitat de València i la Asociación de las Televisiones Educativas 
i Culturales Iberoamericanas (Atei) per al desenvolupament de programes 
de Formació Contínua -Microcredencials Universitaries-. 

61/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el Protocol General d'Actuació 
entre la Universitat de València Estudi General i Associació Valenciana de 
Startups. 

62/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de creació de la 
Càtedra Joan Noguera de Gandia. 

63/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració 
entre la Universitat de València la Universidad Mariana (Colombia). 

64/2024. “Aprovar, per la seua pròrroga, el conveni de col·laboració entre 
la Universitat de València la Universidad ICESI (Colombia). 

65/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració 
entre la Universitat de València la Universidad Católica de Cuenca (Ecuador). 

66/2024. “Aprovar, per la seua pròrroga, el conveni de col·laboració entre 
la Universitat de València la Universidad Nacional de Trujillo (Perú). 

67/2024. “Aprovar, per la seua pròrroga, el conveni de col·laboració entre 
la Universitat de València la Corporación Universitaria Lasallista (Colombia). 

68/2024. “Aprovar, per la seua pròrroga, el conveni ADAPTLEARN del 
projecte Unidigital. 

69/2024. “Aprovar, per la seua pròrroga,el conveni SMART UNIVERSITY 
del projecte Unidigital. 

70/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració 
entre la Universitat de València i HELSINKI ESPAÑA – DIMENSIÓN 
HUMANA. 

71/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració 
entre les huit universitats valencianes de la comissió autonòmica de l’esport 
universitari (CAEU) i la Fundació Trinidad Alfonso per a la promoció de 
l’esport universitari. 
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18. Torn obert de paraules. 

La Sra. Rectora comença donant-li la paraula al professor Enric Josep Valor Micó, 

representant del PDI Doctor, que recorda que el 22 de febrer, en dos dies, hi ha un claustre 

en el qual es canviarà la representació dels claustrals en aquest Consell de Govern. En eix 

sentit, avui acaba la seua tasca com a representant del claustre i li agradaria acomiadar-

se de la resta de membres. Per una altra banda, vol agrair a tots i a totes la implicació i 

l'acolliment per part aquest òrgan. Explica que és la segona volta que ha estat membre i 

que ha estat un plaer i un honor. Afegeix que ha après molt i vol també confirmar i reafirmar 

la seua implicació en la Institució i que està dispost a estar en aquells llocs que els seus 

companys el vulguen col·locar.  

Els membres presents aplaudeixen al professor Valor. 

La Sra. Rectora li dona les gràcies i li agraeix la seua activa participació, esperant  comptar 

amb ell en futures ocasions. 

A continuació dona la paraula al professor Sergio Maruenda Bataller, que diu que avui és 

un dia d'acomiadaments. Al igual que el professor Valor, és representant per el Claustre 

del PDI Doctor, i també és el seu darrer Consell de Govern, representació que ha ostentat 

en dues vegades. 

 

Vol agrair a totes i tots, i en especial als membres del Claustre per la confiança dipositada 

per representar-lo en aquest Consell de Govern. També a totes les companyes i companys 

que formen part del mateix, a l'Equip Rectoral, per tot l'aprenentatge que l'han brindat al 

llarg d'aquests anys. Per acabar, diu que continuarà treballant des de segurament un altre 

lloc, possiblement en una altra línia que serà més secundària, per fer aquesta Universitat 

millor. 

Els membres presents aplaudeixen al professor Maruenda. 

La Sra. Rectora dona les gràcies al professor per el seu treball al llarg d'aquests anys. 

A continuació la Sra. Rectora dona la paraula al professor Francisco Alonso, representant 

dels directors dels Instituts d'Investigació i director de l'INTRAS que vol pronunciar-se per 

a deixar constància d'una queixa dels Instituts d'Investigació en relació al sistema dinàmic 

de adquisicions, perquè part d'ells consideren que està sent inassumible, tant per la gestió 

dels instituts com per investigadors, així com per part de moltes empreses, principalment 
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estrangeres. Entre altres coses, explica, que s'ha advertit que el ritme d'inclusió en el 

sistema és massa lent i no poden realitzar compres amb els proveïdors habituals, perquè 

no estan sent inclosos o no volen estar inclosos al sistema.  

Com a solució, el professor Alonso proposa que s'estenga el període de prova al 2024, que 

durant el mateix s'aprofite per a demostrar el seu grau de viabilitat i per a determinar quin 

tipus d'adquisicions, en funció de si els productes són més o menys comuns, estan inclosos 

en l'anterior sistema. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat Geografia Història, que diu que també 

per la seua part ha d'acomiadar-se, després d'assistir durant 6 anys com a Degà a aquest 

Consell de Govern, on ha tingut l'oportunitat de dependre moltes coses. Agraeix la tasca i 

l'atenció tant de la Sra. Rectora com del seu equip, dispensada a la Facultat de Geografia 

Història. Per altra banda, també vol agrair i reconèixer la tasca de l'equip de Degans i 

Deganes, destacant els bons moments que han tingut.  

Afegeix que, com persona experimentada en temes de gestions d'aquesta Universitat, com 

ara la direcció de departament, en el Centre Internacional de Gandia, vol dir que per ell el 

lloc de Degà és un dels millors espais a conèixer i tocar el cor de la Universitat de València. 

El contacte amb alumnat, el contacte amb professorat, amb PTGAS, li han donat una 

perspectiva de la Universitat on no tots els llocs poden adquirir-la. En aquest sentit, s'ha 

ensenyat molt, esta molt agraït i a més a més, com en breu es jubila, aprofita per dir que 

és un honor, un orgull i un privilegi pertànyer a aquesta Universitat de València. 

Els membres presents aplaudeixen al professor Josep Montesinos Martínez, Degà de la 

Facultat de Geografia i Història. 

La Sra. Rectora dona les gràcies al Degà i li desitja el millor per aquesta nova etapa que 

començarà en breu. 

A continuació dona la paraula al representant dels directors dels departaments, el 

professor Roc Ros, que vol parlar dels hivernacles del Campus de Burjassot-Paterna. I 

encara que els Vicerectors d'Economia i Infraestructures i el Vicerector d'Investigació- 

implicats ja tenen constància de l'assumpte al voltant de l'habilitació dels hivernacles, que 

duen anys de retard, demana al Vicerector d'Economia i Infraestructures, que prioritze tots 

els tràmits necessaris per agilitzar el procés, més quan hi ha projectes que depenen d'açò, 

i en el cas dels becaris, que treballen amb les seues tesi, no poden demanar cap pròrroga. 
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En especial, es refereix al soterrani, que es va arribar a l'acord d'habilitar i que de nou està 

parat i no es pot accedir, especialment quan allí n'hi han cambres de creixement que es 

facilitaria als investigadors la tasca i els evitarien tots els problemes que estan tenint. 

La Sra. Rectora lamenta molt aquesta situació i demana disculpes per aquest retard, 

comprometent-se en tractar el tema amb els Vicerectors implicats i amb tot l'Equip de 

direcció. 

A continuació la Sra. Rectora dona la paraula al professor Jesús Olavarría Iglesia, 

representant del PDI Doctor pel Claustre i que també intervé per acomiadar-se. 

Explica que és el seu últim Consell de Govern d'aquest últim període. Perquè el professor 

Olavarría ha estat en el Consell de Govern des dels anys 80 en quatre o cinc ocasions, ja 

no recorda, i en totes elles ha sigut també un honor per ell estar en el Consell de Govern, 

representant al professorat. Agraeix la deferència dels membres del Consell i diu que 

demana disculpes si en alguna ocasió ha causat molèstia per les seues intervencions o 

actuacions, la seua intenció ha segut contribuir humilment a la millora d'aquesta universitat. 

Finalitza dient que el  temps que li reste fins la jubilació, la dedicarà a treballar i col·laborar 

en la nostra Universitat. 

Els membres del Consell aplaudeixen al professor Jesús Olavarría.. 

La Sra. Rectora pren la paraula i li agraeix el seu treball, les seues intervencions i també 

per la seua representació com a membre d'aquest òrgan al Consell Social. El professor 

sempre ha estat un suport, un gran suport en moments molt complicats. 

Per acabar amb aquest torn d'intervencions, la Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la 

Facultat d’Infermeria i Podologia, que vol manifestar la seua preocupació pel tema dels 

accidents biològics que s'estan produint amb l'alumnat en els centres de pràctiques. 

Perquè fins ara, el mecanisme que hi havia era incorporar-ho al que és l'assegurança 

escolar, però ara han d'anar a la mútua, a UMIVALE. I ja ha passat que en varies ocasions 

li diuen a l'alumnat que no passa res i els envien a casa. L'actuació que tenim és que als 

centres de pràctiques es fa l'extracció, es fa el seguiment del pacient i després anaven a 

l'assegurança escolar i ja entraven en la roda de l'assegurança privada.  

El Degà diu que fins ara s'intentava mantenir el contacte amb el pacient i tindre informat a 

l'alumnat, sobre anticossos i demés. Però ara els preocupa que quan l'alumnat arriba a 

UMIVALE i li diuen que se'n pot anar, no es té la certesa d'aquest seguiment. 



CONSELL DE GOVERN 20 DE FEBRER DE 2024 

Universitat de València 

 -40- 

El Degà comenta que la Vicedegana ja està assabentada, però el canvi que suposa que 

l'estudiantat que fa les pràctiques haja accedit al canvi a la Seguretat Social ens està 

generant incerteses i en este cas, es pregunta si UMIVALE és conscient del que suposa un 

accident biològic i el seguiment que cal que fer. 

La Rectora pren la paraula per donar les gràcies per la informació que transmet el Degà i 

diu que la Vicerectora competent ja està assabentada, segur que està actuant, però caldrà 

parlar amb UMIVALE i veure què és pot fer.  

A continuació dona la paraula a la Vicerectora de Formació Permanent, Transformació 

Docent i Ocupació, que manifesta que, efectivament, té coneixement de l'assumpte i està 

seguint-lo. Aquesta preocupació la va transmetre quan va tenir la reunió amb els estudiants 

i estudiantes i li preocupa que encara no hi ha consciència de que cal tractar a l'estudiantat 

igual com les persones que estan en règim laboral. La Vicerectora, per acabar, informa 

que està fent-se un seguiment dels tres casos que es coneixen i que aquesta qüestió 

s'incorporarà al protocol. 

La Sra. Rectora pren la paraula i anuncia que el proper Consell de Govern serà el dia 12 

de març. Reitera el seu agraïment a tots els membres, especialment als que tenen avui la 

última sessió en aquest òrgan tan important a la Universitat, destacant que son persones 

molt valuoses les que avui s'acomiaden, persones implicades i compromeses, amb voluntat 

de col·laborar. Dijous, al Claustre, es votaran els relleus i espera que també podrà comptar 

amb la seua col·laboració.  

Donant les gràcies a tots, no havent més intervencions i com que no hi ha més assumptes 

que tractar, la Sra. Rectora clou la sessió, a les 11,05 hores, de la qual cosa com a 

Secretària General, estenc aquesta acta.  

 

Vist i plau 

La Sra. Rectora, 

 

 

María Vicenta Mestre Escrivá 
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